
Ponad dwa tysiące wniosków o wymianę pieców
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Podczas posiedzenia Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza radni zapoznali się ze sprawozdaniem z

realizacji wymiany palenisk węglowych za I półrocze 2014. Informację przekazała dyrektor Wydziału

Kształtowania Środowiska Ewa Olszowska-Dej.

Z informacji wynika, że do końca lipca 2014 r. wpłynęło ponad 2200 wniosków o udzielenie

dotacji na kwotę przekraczającą 60 mln zł. Do chwili obecnej przydzielono dotację do 843

wniosków.

Przeprowadzone kontrole w ramach Programu Ograniczania Niskiej Emisji wykazały

niezgodności w około 30% skontrolowanych lokalizacji. Do 15 sierpnia do Wydziału

Kształtowania Środowiska wpłynęło 387 wniosków o rozliczenie wykonanych zadań w ramach

PONE. Złożone rozliczenia potwierdzają likwidację 230 pieców węglowych i 226 kotłowni.

Kolejne wnioski o dotacje są na bieżąco weryfikowane i nadal będą rozpatrywane. W związku z

bardzo dużym zainteresowaniem mieszkańców Krakowa, złożono wniosek o pożyczkę z

WFOŚiGW w kwocie 14 mln zł do wykorzystania już w tym roku, a także podpisywane będą

umowy w roku bieżącym na realizację zadań w roku przyszłym. Złożony został także wniosek w

ramach Programu „Kawka" na 90 milionów zł do wykorzystania do roku 2018.
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